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   Business & Comfortable Studio Apartment in
Ludwigshafen am Rhein  

  Agent Info
Naam: ArKadia
Bedrijfsnaam:
Mistlampen: United Kingdom
Telefoon:
Languages: Dutch, English, French,

German, Italian, Polish,
Portuguese, Romanian,
Russian, Spanish,
Swedish

Advertentie details
Vastgoed voor: Huur
Prijs: EUR 1,450

  Locatie
Aanbevolen Auto Onderdelen: Germany
Staat/Regio/Pronvincie: Rheinland-Pfalz
Plaats: Ludwigshafen am Rhein
Postcode: 67065
Geplaatst: 05-12-2023
Omschrijving:
*deutsche Version steht unten* THE APARTMENT Pretty, stylish and bright apartment on the 2nd floor
of a small 3 family house with great courtyard and very centrally located. This studio apartment is ideal
for business people visiting the city for several weeks alone or with a maximum of two people. Hand-
picked décor throughout the apartment with new furniture and freshly renovated. The comfortable and
new bed is shared with the living area. The kitchen is fully equipped and has a washing machine and
dishwasher. Ironing facilities are also provided in the apartment. All furniture is brand new and the
apartment has been renovated. The price includes all additional costs including the Internet. There are no
additional costs. *deutsche Version* DIE WOHNUNG Hübsches, stilvolles und helles Apartment im 2.
Stock eines kleinen 3 Familienhaus mit tollem Innenhof und sehr Zentral gelegen. Dieses Studio
Apartment ist ideal für Geschäftsleute die für mehrere Woche alleine oder max. mit zwei Personen die
Stadt besuchen. Handverlesenes Dekor in der gesamten Wohnung mit neuen Möbeln und frisch renoviert.
Das komfortable und neue Bett wird mit dem Wohnbereich geteilt. Die Küche ist komplett ausgestattet
und verfügt über eine Waschmaschine und Spülmaschine. Auch ein Bügeleisen/-brett ist im Apartment
vorhanden. Alle Möbel sind brandneu und die Wohnung wurde erst renoviert. Das neue Badezimmer hat
eine Regendusche und ist sehr komfortable. Im Preis sind alle Nebenkosten enthalten auch das Internet.
Es fallen keine zusätzlichen Kosten an.

  Algemeen
Afgewerkte vierkante meter: 34 m²
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  Room details
Total rooms: 2

  Building details
Parking: Ja

  Lease terms
Date Available:

  Additionele informatie
Website URL: http://www.arkadia.com/LMDW-T10641/?utm_ca

mpaign=multicast&utm_medium=web&utm_sourc
e=IMLIX.COM

  Contact information
IMLIX ID: y1on-mpkydg5c9oubvjut
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